

Title (en)
Strongroom arrangement for banks.

Title (de)
Panzerraumanordnung für Banken.

Title (fr)
Installation de chambre forte pour banques.

Publication
EP 0148697 A2 19850717 (FR)

Application
EP 84402693 A 19841221

Priority
FR 8320827 A 19831227

Abstract (en)
The room is divided into a part 6 which is not accessible to the public and a part 8 which is. The boxes 30 are accommodated in columns arranged in rows 14-14' leaving between them a corridor 20 in which an automatic trolley 36 circulates. At the end of each row, a pivoting drum 52 receives a box and then pivots so as to present this box through a hatchway 60 provided in a dividing wall 12. Improvement in the security of strongrooms against attacks by day and night. <IMAGE>

Abstract (fr)
La chambre est divisée en une partie 6 non accessible au public et une partie 8 accessible au public. Les compartiments 30 sont logés dans des colonnes disposées en rangées 14-14' ménageant entre elles un couloir 20 où circule un chariot automatique 36. A l'extrême de chaque rangée, un tambour pivotant 52 reçoit un compartiment et pivote pour présenter ce compartiment, par une ouverture-guichet 60 prévue dans une paroi de séparation 12. Amélioration de la sécurité des chambres fortes contre les attaques de jour et de nuit.

IPC 1-7
E05G 1/08; E05G 7/00

IPC 8 full level
E05G 1/06 (2006.01); G07C 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
E05G 1/06 (2013.01); G07C 9/22 (2020.01)

Cited by
CN103742025A; FR2630492A1; FR2809094A1; FR2594169A1; EP0225289A1; EP0353502A3; NL1013860C2; EP0310557A1; FR2613411A1; WO2008136031A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0148697 A2 19850717; EP 0148697 A3 19850828; FR 2557189 A1 19850628; FR 2557189 B1 19860509

DOCDB simple family (application)
EP 84402693 A 19841221; FR 8320827 A 19831227